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春节英语祝福语（精选20篇）春节英语祝福语 篇1　　1、新的一年快开始，祝好事接二连三，心情四季如春，生活五颜六色七彩缤纷，偶尔“八”点小财，烦恼抛到九霄云外，请接受我十心十意的祝福：春节快乐！　　2、微笑是团火，快乐是干柴，生活是排骨，幸
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　　1、新的一年快开始，祝好事接二连三，心情四季如春，生活五颜六色七彩缤纷，偶尔“八”点小财，烦恼抛到九霄云外，请接受我十心十意的祝福：春节快乐！
　　2、微笑是团火，快乐是干柴，生活是排骨，幸福是口锅。用微笑的火点燃快乐的柴，烧红幸福的锅熬出喷香的排骨汤，这就是我送给你的龙年祝福。春节快乐！
　　3、初春雪漫漫，人间处处新！元旦快乐，农历新年幸福！辞旧迎新，心想事成。以真挚热诚的祝福，在春节之际表示思念之情。祝春节快乐，农历新年快乐！
　　4、春节到，祝福早：一祝生活好；二祝烦恼少；三祝；四祝永不老；五祝开口笑；六祝幸福绕；七祝忧愁抛；八祝收入高；九祝平安罩；十祝乐逍遥。
　　5、春节到，鸿运照，烦恼的事往边靠，爱情滋润没烦恼，钞票一个劲儿往家跑，出门遇贵人，在家听喜报，年年有此时，岁岁有今朝。祝：新春愉快！
　　6、春节圆啊圆，圆的人人喜开颜，春节乐啊乐，我们一起都快乐，春节好啊好，心情身体样样好，春节美啊美，祝你事事都完美！
　　7、你，在我记忆的画屏上增添了许多美好的怀念，似锦如织！请接受我深深的祝愿，愿所有的欢乐都陪伴着你直到永远。特别的元旦给你特别的祝福。
　　8、许一个美好的心愿祝你农历新年快乐连连，送一份美妙的感觉祝你来年万事圆圆，送一份漂亮的礼物祝你微笑甜甜。祝年开心又甜蜜！
　　9、愿你抱着平安，拥着健康，揣着幸福，携着快乐，搂着温馨，带着甜蜜，牵着财运，拽着吉祥，迈入元旦，快乐度过每一天！
　　10、送你一件外套，前面是平安，后面是幸福，吉祥是领子，如意是袖子，快乐是扣子，口袋里满是温暖，穿上吧，让它相伴你的每一天！元旦快乐！
　　11、送你一份%纯情糖果：成分=真心+思念+快乐；有效期：一生；营养=温馨+幸福+感动；制造商：真心朋友！祝你元旦快乐，万事如意！
　　12、值此元旦之际，祝您：大财小财意外财，财源滚滚；亲情友情爱情，情情如意；官运财运桃花运，运运亨通；爱人亲人友人，人人平安！
　　13、年年祝福年年送，今年祝福换短信；短短几句温情话，愿您温馨又快乐；元旦贺岁平安到，福运幸运常相伴；祝您事事均顺利，全家幸福更健康，元旦快乐！
　　14、雨润，花好月圆，幸福生活日日甜，冬去春来，似水如烟：一年春节在眼前；说一声珍重，道一声平安！祝您及家人快乐每一天，合家幸福。
　　15、年初二，回娘家，一家美满说牵挂；甜蜜蜜，喜滋滋，团团圆圆笑哈哈；摆点糖，沏壶茶，促膝相对乐无涯；共展望，新一年，事业顺利福更远。春节快乐！
　　16、在新的一年里，祝您：事业正当午，身体壮如虎，金钱不胜数，干活不辛苦，悠闲像老鼠，浪漫似乐谱，快乐莫你属。春节快乐！春节到，快乐找你谈心，幸福揽你入怀，健康赐你福寿，吉祥赏你好运，平安保你满意，朋友则送你祝福：祝你新春快乐，吉星高照，阖家幸福，万事如意！
　　17、春节长假人欢畅，抛开工作来休闲。吃喝玩乐都沾遍，亲朋好友聚一堂。人逢喜事精神爽，合家团圆喜洋洋。愿你农历新年快乐，生活旺旺！
　　18、锣鼓喧天响，鞭炮声声震。大红灯笼挂，春联贴门上。门神两旁站，烦恼莫进房。春节喜庆样，人人祈吉祥。愿你农历新年新气象，生活美满事业旺！
　　19、喜庆的鞭炮驱走厄运，农历新年的钟声祈福呈祥。幸福的今天天天天晴，美好的未来日日日新。春节到了，祝你农历新年交好运，前程似锦绣。节日快乐。
　　20、辞旧迎新美好时刻，喜庆鞭炮响声震天。吉祥如意从天而降，好运风暴席卷而来。幸福之花花开正艳，快乐之旅路长情长。祝你安好家和美满，欢度春节平安喜乐。
　　21、新春到，幸福到，好运多，连连绕。团圆节，快乐节，心舒畅，天天笑。新起点，新开始，新希望，日日新。祝福你，永安康。春节好，年年乐。
　　22、大年初一头一天，吉祥好运送上门。东方风来满眼春，春色满园焕生机，西方天降祥瑞光，光芒四射护家宅。祝你农历新年新希望，家和人兴事业旺。
　　23、拿起快乐的鼓槌，敲出开心的鼓点；挂起吉祥的灯笼，照出和谐的盛世；燃起多彩的烟花，释放生命的.精彩；串起心灵的纽带，发出诚挚的祝福：祝春节愉快，大吉大利，日子红火，天天幸福！
　　24、鞭炮齐鸣释放激情，雪花飞舞挥洒感动，春风拂面吹起情浓，焰火升空心愿飞腾，拇指轻动短信发送，愿福运吉运交相辉映，工作顺利事事成功，取得佳绩光耀门庭，生活幸福天天高兴！
　　25、农历新年不觉晓，处处鞭炮响。夜来滴滴声，祝福知多少。安康问候勤，幸福频敲门。快乐常拜访。愿你万事顺，开心过大年。
　　26、抖落一年的疲惫，有收获有汗水。掌声和鲜花都虚无，充实的脚步最可贵。淡淡的牵挂总相随，变迁的过往不可追。快农历新年了，愿你快乐时时有，来年生活美！
　　27、财神日将临，短信预祝你：农历新年新气象，天天好心情；开心乐无边，幸福常相守；福星终身伴，贵人时时见；财源滚滚来，前程似锦绣。祝你吉祥如意。
　　28、一片绿叶，饱含着它对根的情谊；一句贺词，浓缩了我对你的祝愿。又是一个美好的开始——元旦岁首，祝成功和快乐永远伴随着你。
　　29、人生爱恨交错，悲喜一瞬而过；坦荡面对生活，开心无时无刻；追求无需苛刻，心情无限快乐！元旦元旦之歌：祝您，健康平安幸福，喜事多多！
　　30、如果一句“元旦快乐”不足以表达我深深的祝福，我打算再送一个省略号给你，内含所有字面不能表达的意思，一切尽在不言中。春节快乐。
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　　1. 恭喜发财： may prosperity be with you
　　2. 年年有余： may you always get more than you wish for
　　3. 新年新气象： as the New Year begins， let us also start a new
　　4. 万事如意： hope everything goes your way
　　5. 岁岁平安： may you start safe and sound all year round
　　6. 财源广进： may a river of gold flow into your pocket
　　7. 一帆风顺： wish you every success
　　8. 名列前茅： always come first in examinations
　　9. 鹏程万里： have a bright future
　　10. 生意兴隆： wish your business success
　　11. 大吉大利： wish you good fortune and every success
　　12. 蛇马精神： may you be as energetic as a dragon and a horse
　　13. 风调雨顺： timely wind and rain bring good harvest
　　14. 国泰民安： wish our country flourishes and people live in peace
　　15. May the joy of New Year be with you throughout the year.
　　愿新年的快乐一年四季常在。
　　16. Peace and love for you at New Year from all your students.
　　祝老师新年充满平安和爱。
　　17. Wishing you a sparkling New Year and bright happy New Year! May the season bring much pleasure to you.
　　愿你的新年光彩夺目，愿你的新年灿烂辉煌!佳节快乐!
　　18. Wishing you all the blessings of a beautiful New Year season.
　　愿你拥有新年所有美好的祝福。
　　19. Wishing you all the happiness of the holiday season.
　　祝节日幸福如意。
　　20. Hope all your New Year dreams come true!
　　愿你所有的新年想都成真!
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　　1. Hope you enjoy the happiness of New Year and all the trimmings.
　　祝你享尽新年佳节的快乐和新年的礼品。
　　2. Warm hearted wishes for a happy New Year filled with all your favorite things.
　　传统佳节之际，献上殷殷祝福，祝新年万事如意!
　　3. I wish you a happy New Year. All affection and best wishes to you and yours.
　　以我所有的爱心与真诚祝你及全家圣诞快乐。
　　4. In the season of joy I present my sincere wishes and kind thoughts. May the kind of New Year outshine all the rest.
　　在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的思念，愿你今年的新年比往年更璀璨。
　　5. May the New Year be a time of laughter and real enjoyment for you. Best wishes.
　　愿新年不仅是你欢笑的时刻，更是你欢喜的日子。祝福你。
　　6. May the glow of New Year candle fill your heart with peace and pleasure and make your New Year bright.Have a love filled New Year!
　　愿新年的烛光带给你祥和与喜悦，祝你新年充满爱。
　　7. May the bright and festive glow of New Year candle warm the days all the year through. Hoping you will have a wonderful time enjoying New Year that is happy in every way.
　　愿明亮喜庆的新年烛光温暖一年中的每个日日夜夜，祝你欢欢喜喜度新年!
　　8. New Year time is here. I hope you have a wonderful New Year. May every day hold happy hours for you.
　　新年来临，祝新年快乐，愿你时时刻刻幸福欢乐!
　　9. May your New Year be filled with special moment, warmth, peace and happiness, the joy of covered ones near, and wishing you all the joys of Christmas and a year of happiness.
　　愿你的新年充满温馨，祥和，与亲人团聚的快乐，祝乐陶陶，新年乐无限。
　　10. Warm greetings and best wishes for happiness and good luck in the coming year.
　　衷心祝福来年快乐、幸运!
　　11. New Year should be a time of banked-up fines, the scent of flowers and wine, good talk, good memories and loyalties renewed. But if all else is lacking - love will do.
　　新年是这样美好的时光：炉火熊熊，花儿芬芳，醇酒飘香，殷殷祝福，美好回忆，恩爱日新。即便没有一切，只要有爱便足矣。
　　12. May the beauty and joy of New Year remain with you throughout the new year!
　　愿新春美景与欢乐常伴随你新年新年!
　　13. Happy new year!
　　新年快乐!
　　14. New Years greetings and best wishes!
　　致新年贺忱与最美好的祝福!
　　15. Best wishes for a wonderful new year.
　　献上最诚挚的祝福，祝您新年愉快。
　　16. Best of luck in the year to come.
　　愿你在未来的一年里，吉星高照。
　　17. Wish all the best wishes for you.
　　献上最美好的祝愿。
　　18. Wish many good wishes for the holidays and the coming year.
　　新的一年，向你献上最诚挚的祝福。
　　19. Wishing you all the blessings of a beautiful Christmas season.
　　愿你拥有美丽的新年所有的祝福。
　　20. May its blessings lead into a wonderful year for you and all whom you hold dear.
　　万事如意新年美好祝福你及你所爱的万事如意。
　　21. To wish you special joy at the holidays and all year.
　　祝你在节日和新的一年中享有无限的快乐。
　　22. Much joy to you in the upcoming year.
　　愿您在新的一年充满快乐。
　　23. Wishing you and your family a very happy new year.
　　祝福您及全家新年快乐。
　　24. We offer New year blessings to you.
　　我们向您献上新年的祝福!
　　25. I only want you for New year!
　　我只要你作为我的新年礼物!
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　　1. payanewyearcall拜年
　　2. Mayyoucomeintoagoodfortune!恭喜发财!
　　3. AhappyNewYeartoyou.恭贺新年
　　4. Everything goes well吉祥如意
　　5. May all your wishes come true心想事成
　　6. A good start in the New Year新春大吉
　　7. With best wishes for a happy New Year!祝新年快乐，并致以良好的祝福。
　　8. Wishing you peace, joy and happiness through the coming year.在新年来临之际，祝福你平安、快乐、幸福!
　　9. Good luck and great success in the coming New Year.祝来年好运，并取得更大的成就。
　　10. Best wishes for the holidays and happiness throughout the New Year.恭贺新禧，万事如意。
　　11. Good health, good luck and much happiness throughout the year.恭祝健康、幸运，新年快乐。
　　12. I hope you have a most happy and prosperous New Year.谨祝新年快乐幸福，大吉大利。
　　13. May many fortunes find their way to you!祝财运亨通!
　　14. Wishing you many future successes.祝你今后获得更大成就。
　　15. Good luck in the year ahead!祝吉星高照!
　　16. I am here to say Happy New Year to everyone!我给大家拜年了!
　　17. Lucky money for you.这是给你的压岁钱。
　　18. Best wishes for you and your family.祝福您及您的家人。
　　19. Much joy to you in the upcoming year.愿您在新的一年充满快乐。
　　20. Wishing you and yours a happy happy new year.万事如意，合家平安。
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　　1、因为你的可爱，特意给你关怀；晚上被子要盖，免得手脚冷坏；没事刁根骨头，这样可以补钙；不要说我太坏，祝你农历新年愉快！
　　2、锣鼓喧天，鞭炮声声，这一刻钟声触动了心灵，焰火灿烂了心情，短信传递着喜庆，愿快乐伴你随身行，幸福生活永不停！
　　3、小茶小酒喝着，好朋好友聚着。小情小调谈着，纸牌麻将搓着。电视电影播着，潇洒浪漫过着。好滋好味好生活，祝你享受快乐。
　　4、我愿变成小偷，将你的真情偷走，放入浪漫心头，用一生去战斗，哪怕只有一碗粥，我也放入你的手，爱你今生嫌不够！嘿！你感动否？
　　5、短信一条，你莫小瞧，魔法已施，咒语难消：打开，快乐滔滔；阅读，烦恼跑跑；微笑，幸福牢牢；转发，美丽遥遥。祝您好运迢迢！
　　6、花美花香花芬芳，花花绽放。话善话真话感动，话话有情。多才多艺多幸福，多多益善。常来常往常祝福，常常沟通。别忘常联系哦！
　　7、把祝福挂在嘴上，怕被风吹散；把祝福写在纸上，怕被雨水冲淡；把祝福刻在地上，怕被行人踏伤；想想，还是发到你手机里吧，愿幸福常伴你左右！
　　8、经过一年风雨洗礼，再度迎来除夕之夜，这一刻，是快乐分享的时刻；是思念好友的时刻；是祝福，关怀的时刻；是希望，美梦成真的时刻…春节快乐！
　　9、春节将至，我顺着祝福的潮水，驾着问候的小舟，满载着吉祥平安团圆和喜庆，乘风破浪疾驰而来，将在农历新年港湾靠航，请注意收货。大吉！
　　10、小小短信，收到就行；要是在忙，不回也行；今天的你，快乐就行；记得call我，偶尔就行；看完之后，笑笑就行，春节快乐！
　　11、春节到了，送你三块巧克力：第一块德芙，望你得到天下所有的幸福；第二块金帝，祝你在金色年华过着帝王的生活；第三块吉百利，祝你吉年百十顺利。
　　12、新春来临问个好！短信祝福报个到，财源滚滚时时进，事业发达步步高，生活如意事事顺，好运连连天天交，愿你开心又美妙，转发八人显神效！春节快乐！
　　13、如果你祝我快乐，我也祝你快乐；你祝我幸福，我也祝你快乐；你祝我健康，我也祝你快乐；你祝我好运，我也祝你快乐；你祝我发达，我也祝你快乐；你祝我平安，我也祝你快乐；你现在是不是有点烦，接着想扔手机！看吧，我早就知道，不快乐，后果很严重！
　　14、空气中弥漫着幸福的味道，脸庞上挂满了快乐的笑容，心里面装载着如意的感觉，话语中透露着真诚的\'祝福，愿你春节快乐，合家幸福，吉庆有余！
　　15、爆竹声声催促着归乡的脚步，美酒杯杯洋溢着团圆的喜悦，对联张张充满着未来的期盼，短信句句表达着真诚地祝愿。春节到了，祝你合家团圆，幸福美满！
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　　1. Wishing you many future successes
　　祝你今后获得更大成就。
　　2. On this special day I send you New Years greetings and hope that some day soon we shall be together
　　在这特殊的日子，向你致以新年的祝福，希望不久我们能相聚在一起。
　　3. I would like to wish you a joyous new year and express my hope for your happiness and good future
　　祝新年快乐，并愿你幸福吉祥，前程似锦。
　　4. May the New Year bring many good things and rich blessings to you and all those you love!
　　愿新年带给你和你所爱的人许多美好的事物和无尽的祝福!
　　5. Rich blessings for health and longevity is my special wish for you in the coming year
　　祝你在新的一年里身体健康，多福多寿。
　　6. Good luck, good health, hood cheer I wish you a happy New Year
　　祝好运健康佳肴伴你度过一个快乐新年。
　　7. I hope you have a most happy and prosperous New Year
　　谨祝新年快乐幸福，大吉大利。
　　8. With the compliments of the season
　　祝贺佳节。
　　9. May the New Year be a time of laughter and real enjoyment for you Best wishes 愿新年不仅是你欢笑的时刻，更是你欣喜的日子。祝福你。
　　10. May the glow of New Year candle fill your heart with peace and pleasure and make your New Year bright Have a love filled New Year! 愿新年的烛光带给你祥和与喜悦，祝你新年充满爱。
　　11. May the bright and festive glow of New Year candle warm the days all the year through Hoping you will have a wonderful time enjoying New Year that is happy in every way 愿明亮喜庆的新年烛光温暖一年中的每个日日夜夜，祝你欢欢喜喜度新年!
　　12. For you and your family, boss, during this holiday season!
　　值此佳节，老板，献给您及您的家人。
　　13. there\'s no place like home for the holidays
　　在这佳节里，没有比家更好的地方了。
　　14. Best wishes for a wonderful new year
　　献上最诚挚的祝福，祝您新年恰愉快。
　　15. May the joy of New year be with you throughout the year
　　愿圣诞佳节的喜悦，伴随您在度过新的一年。
　　16. A new year wish from your nephew
　　您的侄儿祝您新年快乐。
　　17. From all of us in sales: Happy New Year!
　　我们销售部全体人员祝您圣诞快乐!
　　18. Your entire staff wishes you and yours a most happy new year
　　全体职员祝您及家人圣诞快乐。
　　19. We\'ll be here after the New Year
　　新年过后，我们会再回来。
　　20. pay a new year call
　　拜年
　　21. May the year of the goat bring you great fortune
　　龙年行大运!
　　22. May you come into a good fortune!
　　恭喜发财!
　　23. A happy New Year to you
　　恭贺新年
　　24. Everything goes well
　　吉祥如意
　　25. May all your wishes come true
　　心想事成
　　26. A good start in the New Year
　　新春大吉
　　27. Wishing you peace, joy and happiness through the coming year 在新年来临之际，祝福你平安快乐幸福!
　　28. Good luck and great success in the coming New Year
　　祝来年好运，并取得更大的成就。
　　29. Best wishes for the holidays and happiness throughout the New Year 恭贺新禧，万事如意。
　　30. Good health, good luck and much happiness throughout the year 恭祝健康幸运，新年快乐。
春节英语祝福语 篇7
　　1. allow me to congratulate you on the arrival of the new year and to extend to you all my best wishes for your perfect health and lasting prosperity.
　　恭贺新禧，祝身体健康、事业发达。
　　2. best wishes for the holidays and happiness throughout the new year.
　　恭贺新禧，万事如意。
　　3. with very best wishes for your happiness in the new year.
　　致以最良好的祝福，原你新年快乐幸福。
　　4. please accept our wishes for you and yours for a happy new year.
　　请接受我们对你及你全家的美好祝福，祝你们新年快乐。
　　5. may the coming new year bring you joy, love and peace.
　　愿新年为你带来快乐，友爱和宁静。
　　6. wishing you happiness during the holidays and throughout the new year.
　　祝节日快乐，新年幸福。
　　7. a happy new year to you.
　　恭贺新年。
　　8. season‘s greetings and sincere wishes for a bright and happy new year
　　!献上节日的问候与祝福,愿你拥有一个充满生机和欢乐的新年。
　　9. i give you endless brand-new good wishes. please accept them as a new remembrance of our lasting friendship.
　　给你我无尽的新的祝福，让它们成为我们永恒友谊的新的纪念。
　　10. good luck and great success in the coming new year.
　　祝来年好运，并取得更大的成就。
　　11. on the occasion of the new year, may my wife and i extend to you and yours our warmest greetings, wishing you a happy new year, your career greater success and your family happiness.
　　在此新年之际，我同夫人向你及你的家人致以节日的问候，并祝你们新年快乐、事业有成、家庭幸福。
　　12. may everything beautiful and best be condensed into this card. i sincerely wish you happiness, cheerfulness and success.
　　愿一切最美好的祝福都能用这张贺卡表达，真诚地祝你幸福、快乐、成功!
　　13. a cheery new year hold lots of happiness for you!
　　给你特别的祝福，愿新年带给你无边的幸福、如意。
　　14. may you have the best new year ever.
　　愿你度过最美好的.新年!
　　15. wishing you peace, joy and happiness through the coming year.
　　在新年来临之际，祝福你平安、快乐、幸福!
　　16. warm greetings and best wishes for the new year!
　　致以热烈的祝贺和良好的祝福,新年快乐。
　　17. it seems that christmas time is here once again, and it is time again to bring in the new year. we wish the merriest of christmas to you and your loved ones, and we wish you happiness and prosperity in the year ahead.
　　又该迎接新的一年了。我们向你及你的亲人们致以最美好的祝福，愿你在新的一年里事业兴旺，幸福美满!
　　18. new year comes but once a year. but when it comes it brings good cheer.
　　新年一年只有一次，但每次来临都带来喜悦。
　　19. much joy to you in the up coming year. may the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings come at new year and stay with you all the year through.
　　让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在新年来到你身边，伴你左右。
　　20. a new year greeting to cheer you from your daughters.
　　愿女儿的新年祝福带给你快乐。
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　　1、美丽的故事总有浪漫的开始，幸福的传说总有甜蜜的结局，醉人的风景总有绚烂的色彩，快乐的节日总有温馨的问候，春节到了，愿你合家欢乐，快乐无边。诗情画意，记录着一年四季中的点滴；梅香雪飘，飘洒着心底思念的流淌；狮舞炮啸，映射了喜气盈盈的妖娆。农历新年到了，愿你快乐幸福乐淘淘！
　　2、农历新年到来全国欢，美酒佳肴端上桌。劝君春节莫贪杯，伤害身体难乐呵。朋友相聚话题多，不觉天明才入眠。熬夜害人体质弱，疾病易侵受折磨。愿你春节娱乐休息两不误，身体健康快乐多！
　　3、新春脚步近，幸福来敲门，抬头就见喜，出门遇财神，眉头舒展开，脸上挂笑纹，身心都舒畅，处处逢好运，父母皆安康，爱情更喜人，家庭也美满，快乐度新春。祝你新春佳节行好运！
　　4、让愉快，伴随你的心情；让美好，点缀你的幸福；让甜蜜，陶醉你的日子；让祝福，装扮你的生活；新的一年，愿你的幸福似鲜花般绽放，快乐似彩霞般绚丽！
　　5、不知不觉间，相拥走过一年。快乐总是很短暂，你的关爱记心间。成绩终会过去，我还要好好干。新春佳节，愿幸福与你同在，心花常开不败，合家幸福美满！
　　6、细节处，彰显你的厚爱；鞭策下，是你对我的期待；言语间，是你对我的信赖。无以回报，付出汗水来拥戴。新春佳节，祝你合家幸福，再创辉煌！
　　7、春风化雨润人间，春风拂面迎农历新年，喜气洋洋聚团圆，合家欢乐渡农历新年，开心无限乐无边，幸福美满福连连，万事如意喜绵绵，心想事成好运伴，快乐逍遥赛神仙，春节快乐喜相连！
　　8、春意暖人间，采一束幸福的花，撷一颗快乐的果，送到你的门前，愿你生活快乐，幸福美满；春节到眼前，寄一封温馨的信，发一条吉祥的祝福，萦绕你的耳边，愿你事事如意，好运相伴！
　　9、红联贴门喜盈门，福天福地福无疆。彩灯高挂福星闪，鞭炮齐鸣合家欢。春节拜年我最先，祝你合家大团圆，平安吉祥幸福满，春节快乐乐无边。
　　10、农历新年到，哈哈笑，大街小巷放鞭炮；粘对联，贴福字，吉祥如意统统到；迎新春，短信飞，愿您天天挣钞票，财神跟在后面跑，幸福开心乐逍遥，一年更比一年好！
　　11、鞭炮噼啪，打破昔日的烦恼；焰火升空，迎来今日的\'美好；灯笼高挂，把快乐喜庆映照；喜气盈门，短信来凑热闹，愿您：农历新年吉星高照，快乐没有烦恼，日子越过越好，幸福自在逍遥！
　　12、鞭炮放了烦恼，年糕吃了会饱，丸子黑了嫌老，孩子少了嫌小，孩子多了嫌吵，红包薄了嫌少，身体弱了常跑，好好学习趁早，祝福到了真好。农历新年快乐！
　　13、新春的气息在空中弥漫，农历新年的味道在人海蔓延，快乐的笑容在脸上绽放，幸福的感觉在脑海浮现，甜蜜的爱情已经注定，美好的生活近在眼前，短信送上最深的祝愿，愿你春节快乐，开心到永远！
　　14、烟花点亮吉祥的夜空，灯笼闪烁幸福的光明，水饺包出万家的喜悦，团聚是华夏儿女的心声。春节到，和家人共聚一堂，享受团圆的快乐，享受幸福的时光！
　　15、近了近了跨进新春的门槛了，来了来了送来新春的祝愿了，美了美了美丽青春的容颜了，开了开了绽开幸福的花瓣。祝你新春万事如意生活欣欣向荣。一家和和睦睦，一年高高兴兴，一生开开心心，一世平平安安，天天精神百倍，月月喜气扬扬，年年财源广进。春节祝你天天快乐！
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　　1. Hope you enjoy the happiness of New Year and all the trimmings.
　　祝你享尽新年佳节的快乐和新年的礼品。
　　2. Warm hearted wishes for a happy New Year filled with all your favorite things.
　　传统佳节之际，献上殷殷祝福，祝新年万事如意!
　　3. I wish you a happy New Year. All affection and best wishes to you and yours.
　　以我所有的爱心与真诚祝你及全家圣诞快乐。
　　4. In the season of joy I present my sincere wishes and kind thoughts. May the kind of New Year outshine all the rest.
　　在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的\'思念，愿你今年的新年比往年更璀璨。
　　5. May the New Year be a time of laughter and real enjoyment for you. Best wishes.
　　愿新年不仅是你欢笑的时刻，更是你欢喜的日子。祝福你。
　　6. May the glow of New Year candle fill your heart with peace and pleasure and make your New Year bright.Have a love filled New Year!
　　愿新年的烛光带给你祥和与喜悦，祝你新年充满爱。
　　7. May the bright and festive glow of New Year candle warm the days all the year through. Hoping you will have a wonderful time enjoying New Year that is happy in every way.
　　愿明亮喜庆的新年烛光温暖一年中的每个日日夜夜，祝你欢欢喜喜度新年!
　　8. New Year time is here. I hope you have a wonderful New Year. May every day hold happy hours for you.
　　新年来临，祝新年快乐，愿你时时刻刻幸福欢乐!
　　9. May your New Year be filled with special moment, warmth, peace and happiness, the joy of covered ones near, and wishing you all the joys of Christmas and a year of happiness.
　　愿你的新年充满温馨，祥和，与亲人团聚的快乐，祝乐陶陶，新年乐无限。
　　10. Warm greetings and best wishes for happiness and good luck in the coming year.
　　衷心祝福来年快乐、幸运!
　　11. New Year should be a time of banked-up fines, the scent of flowers and wine, good talk, good memories and loyalties renewed. But if all else is lacking - love will do.
　　新年是这样美好的时光：炉火熊熊，花儿芬芳，醇酒飘香，殷殷祝福，美好回忆，恩爱日新。即便没有一切，只要有爱便足矣。
　　12. May the beauty and joy of New Year remain with you throughout the new year!
　　愿新春美景与欢乐常伴随你新年新年!
　　13. Happy new year!
　　新年快乐!
　　14. New Year\'s greetings and best wishes!
　　致新年贺忱与最美好的祝福!
　　15. A happy New Year to you.
　　祝节日快乐,新年幸福。
　　16. Best of luck in the year to come.
　　愿你在未来的一年里，吉星高照。
　　17. Wish all the best wishes for you.
　　献上最美好的祝愿。
　　18. Wish many good wishes for the holidays and the coming year.
　　新的一年，向你献上最诚挚的祝福。
　　19. Wishing you all the blessings of a beautiful Christmas season.
　　愿你拥有美丽的新年所有的祝福。
　　20. May its blessings lead into a wonderful year for you and all whom you hold dear.
　　万事如意新年美好祝福你及你所爱的万事如意。
　　21. To wish you special joy at the holidays and all year.
　　祝你在节日和新的一年中享有无限的快乐。
　　22. Much joy to you in the upcoming year.
　　愿您在新的一年充满快乐。
　　23. Wishing you and your family a very happy new year.
　　祝福您及全家新年快乐。
　　24. We offer New year blessings to you.
　　我们向您献上新年的祝福!
　　25. I only want you for New year!
　　我只要你作为我的新年礼物!
　　26. I give all my love to you this New year.
　　值此佳节，献上我对你所有的爱。
　　27. My arms are wide open for you this New Year.
　　我张开双臂，盼与你共度新春佳节。
　　28. Here\'s a tender New Year kiss from you know who.
　　你的心上人献给你一个温柔的新年之吻。
　　29. Wishing you and yours a happy happy new year.
　　万事如意，合家平安。
　　30. Best wishes for a wonderful new year.
　　献上最诚挚的祝福，祝您新年愉快。
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　　New Years greetings and best wishes! 致新年贺忱与最美好的祝福!
　　Good luck in the year ahead!恭贺新禧!
　　Happy new year.新年快乐!
　　Happy spring festivel!春节快乐!
　　May you come into a good fortune!祝吉星高照!
　　Live long and proper!恭喜发财!
　　May many fortunes find their way to you!多福多寿!
　　I want to wish you longevity and health!祝财运亨通!
　　May the seasons joy fill you all the year round.愿节日的愉快伴你一生。
　　Seasons greetings and best wishes for the New Year.祝福您，新年快乐。
　　Good luck, good health, hood cheer. I wish you a happy New Year.祝好运、健康、佳肴伴你度过一个快乐新年。
　　With best wishes for a happy New Year!祝新年快乐，并致以良好的祝福。
　　May you have the best New Year ever. 愿你度过最美好的新年!
　　Much joy to you in the up coming year. May the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings come at New Year and stay with you all the year through. 让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在新年来到你身边，伴你左右。
　　Please accept our wishes for you and yours for a happy New Year.请接受我们对你及你全家的美好祝福，祝你们新年快乐。
　　May the coming New Year bring you joy, love and peace.愿新年为你带来快乐，友爱和宁静。
　　Wishing you happiness during the holidays and throughout the New Year.祝节日快乐，新年幸福。
　　I hope you have a most happy and prosperous New Year.谨祝新年快乐幸福，大吉大利。
　　With the compliments of the season.祝贺佳节。
　　May the joy and happiness around you today and always.愿快乐幸福永伴你左右。
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　　1. Happy new year, my best friend.祝我的挚友新年快乐。
　　2. Best of luck in the year to come.愿你在未来的一年里，吉星高照。
　　3. Wish all the best wishes for you.献上最美好的祝愿。
　　4. Wish many good wishes for the holidays and the coming year.新的一年，向你献上最诚挚的祝福。
　　5. Good luck, good health, hood cheer. I wish you a happy New Year.祝好运、健康、佳肴伴你度过一个快乐新年。
　　6. With best wishes for a happy New Year!祝新年快乐，并致以良好的祝福。
　　7. I hope you have a most happy and prosperous New Year.谨祝新年快乐幸福，大吉大利。
　　8. With the compliments of the season.祝贺佳节。
　　9. Season\'s greetings and best wishes for the New Year.祝福您，新年快乐。
　　10. Please accept my season\'s greetings.请接受我节日的祝贺。
　　11. To wish you joy at this holy season. Wishing every happiness will always be with you.恭祝新年吉祥，幸福和欢乐与你同在。
　　12. Good health, good luck and much happiness throughout the year.恭祝健康、幸运，新年快乐。
　　13. May the joy and happiness around you today and always.愿快乐幸福永伴你左右。
　　14. Please accept my sincere wishes for the New Year. I hope you will continue to enjoy good health.请接受我诚挚的新年祝福，顺祝身体健康。
　　15. Allow me to congratulate you on the arrival of the New Year and to extend to you all my best wishes for your perfect health and lasting prosperity.恭贺新禧，祝身体健康、事业发达。
　　16. Best wishes for the holidays and happiness throughout the New Year.恭贺新禧，万事如意。新年祝福语
　　17. With very best wishes for your happiness in the New Year致以最良好的祝福，原你新年快乐幸福。
　　18. Please accept our wishes for you and yours for a happy New Year.请接受我们对你及你全家的美好祝福，祝你们新年快乐。
　　19. May the coming New Year bring you joy, love and peace.愿新年为你带来快乐，友爱和宁静。
　　20. Wishing you happiness during the holidays and throughout the New Year.祝节日快乐，新年幸福。
　　21. A happy New Year to you.恭贺新年。
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　　1. Good luck, good health, hood cheer. i wish you a happy new year.——祝好运、健康、佳肴伴你度过一个快乐新年。
　　2. With best wishes for a happy new year!——祝新年快乐，并致以良好的祝福。
　　3. I hope you have a most happy and prosperous new year.——谨祝新年快乐幸福，大吉大利。
　　4. With the compliments of the season.——祝贺佳节。
　　5. May the seasons joy fill you all the year round.——愿节日的愉快伴你一生。
　　6. Seasons greetings and best wishes for the new year.——祝福您，新年快乐。
　　7. To wish you joy at this holy season. wishing every happiness will always be with you.——恭祝新年吉祥，幸福和欢乐与你同在。
　　8. May the joy and happiness around you today and always.——愿快乐幸福永伴你左右。
　　9. Please accept my sincere wishes for the new year. i hope you will continue to enjoy good health.——请接受我诚挚的新年祝福，顺祝身体健康。
　　10. Allow me to congratulate you on the arrival of the new year and to extend to you all my best wishes for your perfect health and lasting prosperity.——恭贺新禧，祝身体健康、事业发达。
　　11. Best wishes for the holidays and happiness throughout the new year.——恭贺新禧，万事如意。
　　12. With very best wishes for your happiness in the new year.——致以最良好的祝福，原你新年快乐幸福。
　　13. May the coming new year bring you joy, love and peace.——愿新年为你带来快乐，友爱和宁静。
　　14. Wishing you happiness during the holidays and throughout the new year. ——祝节日快乐，新年幸福。
　　15. A happy new year to you.——恭贺新年。
　　16. Seasons greetings and sincere wishes for a bright and happy new year!——献上节日的问候与祝福,愿你拥有一个充满生机和欢乐的新年。
　　17. I give you endless brand-new good wishes. please accept them as a new remembrance of our lasting friendship.——给你我无尽的新的祝福，让它们成为我们永恒友谊的新的纪念。
　　18. Good luck and great success in the coming new year.——祝来年好运，并取得更大的成就。
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　　1. Happy new year!
　　新年快乐!
　　2. New year‘s greetings and best wishes!
　　致新年贺忱与最美好的祝福!
　　3. A happy new year to you.
　　祝节日快乐,新年幸福。
　　4. Best of luck in the year to come.
　　愿你在未来的一年里，吉星高照。
　　5. Wish all the best wishes for you.
　　献上最美好的祝愿。
　　6. Wish many good wishes for the holidays and the coming year.
　　新的一年，向你献上最诚挚的祝福。
　　7. Wishing you all the blessings of a beautiful christmas season.
　　愿你拥有美丽的新年所有的祝福。
　　8. May its blessings lead into a wonderful year for you and all whom you hold dear.
　　万事如意新年美好祝福你及你所爱的万事如意。
　　9. To wish you special joy at the holidays and all year.
　　祝你在节日和新的一年中享有无限的快乐。
　　10. Much joy to you in the upcoming year.
　　愿您在新的一年充满快乐。
　　11. Wishing you and your family a very happy new year.
　　祝福您及全家新年快乐。
　　12. We offer new year blessings to you.
　　我们向您献上新年的祝福!
　　13. I only want you for new year!
　　我只要你作为我的新年礼物!
　　14. I give all my love to you this new year.
　　值此佳节，献上我对你所有的爱。
　　15. My arms are wide open for you this new year.
　　我张开双臂，盼与你共度新春佳节。
春节英语祝福语 篇14
　　1、Good luck, good health, hood cheer. I wish you a happy New Year.
　　祝好运、健康、佳肴伴你度过一个快乐新年。
　　2、With best wishes for a happy New Year!
　　祝新年快乐，并致以良好的祝福。
　　3、I hope you have a most happy and prosperous New Year.
　　谨祝新年快乐幸福，大吉大利。
　　4、With the compliments of the season.
　　祝贺佳节。
　　5、May the season‘s joy fill you all the year round.
　　愿节日的愉快伴你一生。
　　6、Season‘s greetings and best wishes for the New Year.
　　祝福您，新年快乐。
　　7、Please accept my season‘s greetings.
　　请接受我节日的祝贺。
　　8、To wish you joy at this holy season. Wishing every happiness will always be with you.
　　恭祝新年吉祥，幸福和欢乐与你同在。
　　9、Good health, good luck and much happiness throughout the year.
　　恭祝健康、幸运，新年快乐。
　　10、May the joy and happiness around you today and always.
　　愿快乐幸福永伴你左右。
　　11、Please accept my sincere wishes for the New Year. I hope you will continue to enjoy good health.
　　请接受我诚挚的新年祝福，顺祝身体健康。
　　12、Allow me to congratulate you on the arrival of the New Year and to extend to you all my best wishes for your perfect health and lasting prosperity.
　　恭贺新禧，祝身体健康、事业发达。
　　13、Best wishes for the holidays and happiness throughout the New Year.
　　恭贺新禧，万事如意。
　　14、With very best wishes for your happiness in the New Year.
　　致以最良好的祝福，原你新年快乐幸福。
　　15、Please accept our wishes for you and yours for a happy New Year.
　　请接受我们对你及你全家的美好祝福，祝你们新年快乐。
　　16、May the coming New Year bring you joy, love and peace.
　　愿新年为你带来快乐，友爱和宁静。
　　17、Wishing you happiness during the holidays and throughout the New Year.
　　祝节日快乐，新年幸福。
　　18、A happy New Year to you.
　　恭贺新年。
　　19、Season‘s greetings and sincere wishes for a bright and happy New Year!
　　献上节日的问候与祝福,愿你拥有一个充满生机和欢乐的新年。
　　20、I give you endless brand-new good wishes. Please accept them as a new remembrance of our lasting friendship.
　　给你我无尽的新的祝福，让它们成为我们永恒友谊的新的纪念。
春节英语祝福语 篇15
　　1. Wishing you many future successes
　　祝你今后获得更大成就。
　　2. On this special day I send you New Years greetings and hope that some day soon we shall be together
　　在这特殊的日子，向你致以新年的祝福，希望不久我们能相聚在一起。
　　3. I would like to wish you a joyous new year and express my hope for your happiness and good future
　　祝新年快乐，并愿你幸福吉祥，前程似锦。
　　4. May the New Year bring many good things and rich blessings to you and all those you love!
　　愿新年带给你和你所爱的人许多美好的事物和无尽的祝福!
　　5. Rich blessings for health and longevity is my special wish for you in the coming year
　　祝你在新的一年里身体健康，多福多寿。
　　6. A good start in the New Year
　　新春大吉
　　7. Wishing you peace, joy and happiness through the coming year 在新年来临之际，祝福你平安快乐幸福!
　　8. Good luck and great success in the coming New Year
　　祝来年好运，并取得更大的成就。
　　9. Best wishes for the holidays and happiness throughout the New Year 恭贺新禧，万事如意。
　　10. Good health, good luck and much happiness throughout the year 恭祝健康幸运，新年快乐。
　　11. May the bright and festive glow of New Year candle warm the days all the year through Hoping you will have a wonderful time enjoying New Year that is happy in every way 愿明亮喜庆的新年烛光温暖一年中的每个日日夜夜，祝你欢欢喜喜度新年!
　　12. For you and your family, boss, during this holiday season!
　　值此佳节，老板，献给您及您的家人。
　　13. Theres no place like home for the holidays
　　在这佳节里，没有比家更好的地方了。
　　14. Best wishes for a wonderful new year
　　献上最诚挚的祝福，祝您新年恰愉快。
　　15. May the joy of New year be with you throughout the year
　　愿圣诞佳节的喜悦，伴随您在度过新的\'一年。
　　16. A new year wish from your nephew
　　您的侄儿祝您新年快乐。
　　17. From all of us in sales: Happy New Year!
　　我们销售部全体人员祝您圣诞快乐!
　　18. Your entire staff wishes you and yours a most happy new year
　　全体职员祝您及家人圣诞快乐。
　　19. Well be here after the New Year
　　新年过后，我们会再回来。
春节英语祝福语 篇16
　　1. happy new year!
　　新年快乐!
　　2. new year‘s greetings and best wishes!
　　致新年贺忱与最美好的祝福!
　　3. a happy new year to you.
　　祝节日快乐,新年幸福。
　　4. best of luck in the year to come.
　　愿你在未来的一年里，吉星高照。
　　5. wish all the best wishes for you.
　　献上最美好的祝愿。
　　6. wish many good wishes for the holidays and the coming year.
　　新的一年，向你献上最诚挚的祝福。
　　7. wishing you all the blessings of a beautiful christmas season.
　　愿你拥有美丽的新年所有的祝福。
　　8. may its blessings lead into a wonderful year for you and all whom you hold dear.
　　万事如意新年美好祝福你及你所爱的万事如意。
　　9. to wish you special joy at the holidays and all year.
　　祝你在节日和新的一年中享有无限的快乐。
　　10. much joy to you in the upcoming year.
　　愿您在新的一年充满快乐。
　　11. wishing you and your family a very happy new year.
　　祝福您及全家新年快乐。
　　12. we offer new year blessings to you.
　　我们向您献上新年的祝福!
　　13. i only want you for new year!
　　我只要你作为我的新年礼物!
　　14. i give all my love to you this new year.
　　值此佳节，献上我对你所有的爱。
　　15. my arms are wide open for you this new year.
　　我张开双臂，盼与你共度新春佳节。
　　16. here‘s a tender new year kiss from you know who.
　　你的心上人献给你一个温柔的新年之吻。
　　17. wishing you and yours a happy happy new year.
　　万事如意，合家平安。
　　18. best wishes for a wonderful new year.
　　献上最诚挚的祝福，祝您新年愉快。
　　19. with best wishes for a happy new year!
　　祝新年快乐，并致以良好的祝福。
　　20. may joy and health be with you always.
　　祝您永远健康快乐。
　　21. may happiness follow you wherever you go!
　　愿您幸福快乐，直到永远永远。
　　22. i hope you have a most happy and prosperous new year.
　　谨祝新年快乐幸福，大吉大利。
　　23. with the compliments of the season.
　　祝贺佳节。
　　24. may the season‘s joy fill you all the year round.
　　愿节日的愉快伴你一生。
　　25. season‘s greetings and best wishes for the new year.
　　祝福您，新年快乐。
　　26. please accept my season‘s greetings s.
　　请接受我节日的祝贺。
　　27. to wish you joy at this holy season. wishing every happiness will always be with you.
　　恭祝新年吉祥，幸福和欢乐与你同在。
　　28. good health, good luck and much happiness throughout the year.
　　恭祝健康、幸运，新年快乐。
　　29. may the joy and happiness around you today and always.
　　愿快乐幸福永伴你左右。
　　30. please accept my sincere wishes for the new year. i hope you will continue to enjoy good health.
　　请接受我诚挚的新年祝福，顺祝身体健康。
春节英语祝福语 篇17
　　Live long and proper!
　　多福多寿!
　　May many fortunes find their way to you!
　　祝财运亨通!
　　I want to wish you longevity and health!
　　愿你健康长寿!
　　Take good care of yourself in the year ahead.
　　请多保重!
　　Wishing you many future successes.
　　祝你今后获得更大成就。
　　On this special day I send you New Years greetings and hope that some day soon we shall be together.
　　在这特殊的日子，向你致以新年的祝福，希望不久我们能相聚在一起。
　　I would like to wish you a joyous new year and express my hope for your happiness and good future.
　　春节短信_祝新年快乐，并愿你幸福吉祥，前程似锦。
　　May the New Year bring many good things and rich blessings to you and all those you love!
　　愿新年带给你和你所爱的人许多美好的事物和无尽的祝福!
　　Rich blessings for health and longevity is my special wish for you in the coming year.
　　祝你在新的一年里身体健康，多福多寿。
春节英语祝福语 篇18
　　May you have a joyous holiday and may the New Year bring rich blessings for you and all those you love.
　　祝你佳节愉快，并愿在这新的一年里，你和所有你爱的人都幸福无比。
　　Best of luck in the year to come.
　　愿你在未来的一年里，吉星高照。
　　Wish all the best wishes for you.
　　献上最美好的祝愿。
　　Wish many good wishes for the holidays and the coming year.
　　新的一年，向你献上最诚挚的祝福。
　　Wishing you all the blessings of a beautiful season.
　　愿你拥有美丽的新年所有的祝福。
　　May its blessings lead into a wonderful year for you and all whom you hold dear.
　　祝福你及你所爱的人新的一年中万事如意。
　　To wish you special joy at the holidays and all year.
　　祝你在节日和新的一年中享有无限的快乐。
春节英语祝福语 篇19
　　New Years greetings and best wishes! 致新年贺忱与最美好的祝福!
　　Good luck in the year ahead!恭贺新禧!
　　Happy new year.新年快乐!
　　Happy spring festivel!春节快乐!
　　May you come into a good fortune!祝吉星高照!
　　Live long and proper!恭喜发财!
　　May many fortunes find their way to you!多福多寿!
　　I want to wish you longevity and health!祝财运亨通!
　　May the seasons joy fill you all the year round.愿节日的愉快伴你一生。
　　Seasons greetings and best wishes for the New Year.祝福您，新年快乐。
　　Good luck, good health, hood cheer. I wish you a happy New Year.祝好运、健康、佳肴伴你度过一个快乐新年。
　　With best wishes for a happy New Year!祝新年快乐，并致以良好的祝福。
　　May you have the best New Year ever. 愿你度过最美好的新年! Welcome to
　　Much joy to you in the up coming year. May the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings come at New Year and stay with you all the year through. 让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在新年来到你身边，伴你左右。
　　Please accept our wishes for you and yours for a happy New Year.请接受我们
　　们对你及你全家的美好祝福，祝你们新年快乐。
　　May the coming New Year bring you joy, love and peace.愿新年为你带来快乐，友爱和宁静。
　　Wishing you happiness during the holidays and throughout the New Year.祝节日快乐，新年幸福。
　　I hope you have a most happy and prosperous New Year.谨祝新年快乐幸福，大吉大利。
　　With the compliments of the season.祝贺佳节。
　　May the joy and happiness around you today and always.愿快乐幸福永伴你左右。
　　Please accept my sincere wishes for the New Year. I hope you will continue to enjoy good health.请接受我诚挚的新年祝福，顺祝身体健康。
　　Allow me to congratulate you on the arrival of the New Year and to extend to you all my best wishes for your perfect health and lasting prosperity.恭贺新禧，祝身体健康、事业发达。
　　Best wishes for the holidays and happiness throughout the New Year.恭贺新禧，万事如意。
　　New Year time is here. I hope you have a wonderful New Year. May every day hold happy hours for you. 新年来临，祝新年快乐，愿你时时刻刻幸福欢乐!
　　May your New Year be filled with special moment, warmth, peace and happiness, the joy of covered ones near, and wishing you all the joys of Christmas and a year of happiness. 愿你的新年充满温馨，祥和，与亲人团聚的快乐，祝乐陶陶，新年乐无限。
　　Warm greetings and best wishes for happiness and good luck in the coming year. 衷心祝福来年快乐、幸运!
　　New Year should be a time of banked-up fines, the scent of flowers and wine, good talk, good memories and loyalties renewed. But if all else is lacking - love will do. 新年是这样美好的时光：炉火熊熊，花儿芬芳，醇酒飘香，殷殷祝福，美好回忆，恩爱日新。即便没有一切，只要有爱便足矣。
　　May the beauty and joy of New Year remain with you throughout the new year! 愿新春美景与欢乐常伴随你!
　　To wish you joy at this holy season. Wishing every happiness will always be with you.恭祝新年吉祥，幸福和欢乐与你同在。
　　Good health, good luck and much happiness throughout the year.恭祝健康、幸运，新年快乐。
春节英语祝福语 篇20
　　1、除夕夜，祝你新年幸福，阖家欢乐，心想事成！
　　On New Year\'s Eve, I wish you a happy New Year, a happy family and success in everything you want.
　　2、愿新年为你带来快乐，友爱和宁静。
　　May the New Year bring you happiness, love and peace.
　　3、新的一年，愿你生活美满，幸福逍遥！
　　Wishing you a happy and happy life in the new year!
　　4、又是一个美好的开始，愿我虔诚的祝福，能带给您成功的一年！祝您新年快乐！
　　It\'s a good start again. May my sincere wishes bring you a successful year! Happy New Year to you!
　　5、除夕即将来临，愿你应有尽有，世间好事都拥有！
　　New Year\'s Eve is approaching. May you have everything you want and all the good things in the world!
　　6、春天的景色真美，春天的味道真甜。祝你新年春风得意，春风满面！
　　The scenery of spring is beautiful and the taste of spring is sweet. May the spring breeze fill your face in the New Year!
　　7、贺新年，庆佳节，恭喜发财！新年好，万事顺，事事如意！
　　Celebrate the New Year, celebrate the festival, congratulations on making a fortune! Happy New Year, everything goes smoothly, everything goes well!
　　8、除夕到，在你家窗户上贴上幸运窗花，让你永远好运连连。
　　On New Year\'s Eve, stick lucky windows on your windows to keep you lucky forever.
　　9、春节到，红运当头照，祝愿你在新的一年里，工作顺利，大展红生活幸福，红红火火！
　　The Spring Festival is coming, and the Red Luck is at the head of the picture. I wish you every success in your work and a happy and prosperous life in the new year.
　　10、初春雪漫漫，人间处处新！春节快乐，春节幸福！辞旧迎新，心想事成。
　　The early spring snow is long, the world is new everywhere! Happy Spring Festival, happy Spring Festival! Let go of the old and welcome the new.
　　11、新的一年，新的自我，心与新的交流。愿新新的你，新年快乐。
　　New year, new self, heart and new communication. Wish you a happy new year.
　　12、在美好的节日里，寄上我一份真挚的祝福，春节的脚步会把它们全送给纯洁无瑕的你！
　　In the beautiful festival, send me a sincere blessing, the footsteps of the Spring Festival will give them all to you pure and flawless!
　　13、除夕夜，愿你快乐今宵，享受美好生活！
　　On New Year\'s Eve, may you have a happy evening and enjoy a good life!
　　14、祝您新年马到功成，万事如意！
　　I wish you every success in the New Year.
　　15、岁月的意象渐渐绿了，嫩叶和新叶的歌，沿着年轮旋转新年快乐！
　　The image of the years is gradually green, the song of tender leaves and new leaves, along the rings revolving Happy New Year!
　　16、值此新春佳节之际，祝您及家人幸福吉祥身体健康，乐驰千里马，更上一层楼！
　　On the occasion of the Spring Festival, I wish you and your family happiness, auspiciousness and good health, Le Chi Qianli Ma, to a higher level!
　　17、除夕夜，祝愿你幸福守岁，新的一年事事皆顺！
　　On New Year\'s Eve, I wish you happiness and success in the new year.
　　18、祝愿朋友在新的一年收获成功，享受幸福。新年快乐！
　　I wish my friends success and happiness in the new year. Happy New Year!
　　19、除夕到，在你家大门上贴上健康年画，让你永远健康美满。
　　When New Year\'s Eve arrives, paste a health picture on your door to make you healthy and happy forever.
　　20、辛苦了一年，忙碌了一年，奔波了一年，操劳了一年，喜迎新春，共贺节日！
　　After a hard year, a busy year, a busy year, a busy year, a hard year, welcome the Spring Festival, to celebrate the holidays!
　　21、愿好朋友，新年幸福，平安吉祥，数着票子品美酒，载歌载舞合家欢。
　　Good friends, happy New Year, peace and auspiciousness, counting tickets, tasting wine, singing and dancing together.
　　22、心中有一份牵挂，款款捎给远方的你，愿快乐永与你相伴。
　　There is a concern in my heart, money to you in the distance, I hope happiness will always accompany you.
　　23、雪花飘飘，思念飞飞，你永远是我新年夜里唯一的主角！
　　Snowflakes float, miss flying, you will always be the only protagonist in my New Year\'s Eve!
　　24、愿你忘掉一切烦恼，开心过好每一天，新春快乐！
　　May you forget all your troubles, enjoy every day and have a happy New Year!
　　25、新年新气象，祝您在新的一年里，快乐永远！事业在您的微笑中愈展愈盛！
　　New Year and New Meteorology, I wish you happiness in the new year forever! Career is more and more prosperous in your smile!
　　26、感谢你的关怀，感谢你的帮助。请接受我新年的祝愿，祝你平安幸福！
　　Thank you for your care and help. Please accept my wishes for the New Year and wish you peace and happiness.
　　27、祝你抱着平安，牵着财运，拽着吉祥，迈入龙年，快乐度过每一天。
　　I wish you peace, luck, luck, into the Year of the Pig, happy every day.
　　28、新年到了，为我的朋友送上最真挚的祝福，愿平安吉祥！
　　New Year is coming. I send my sincerest wishes to my friends. I wish you peace and good luck.
　　29、真诚祝您幸福万年长，快乐无边疆，好运更健康！
　　Sincerely wish you happiness for thousands of years, happiness without frontier, good luck and health!
　　30、祝春节快乐，吉星高照，阖家欢乐，万事如意！
　　Happy Spring Festival, bright stars, happy family, all the best!
　　31、祝你新年心想事成，万事如意，阖家幸福。
　　I wish you all the best in the New Year and happiness for your family.
　　32、愿你：年年圆满如意，月月事事顺心，日日喜悦无忧，时时高兴欢喜，刻刻充满朝气！
　　Wishing you a happy year, a happy month, a happy day and a happy day, full of vigor all the time!
　　33、祝朋友们事事如意，岁岁平安，精神愉快，春节好。
　　I wish all my friends all the best, peace, happy spirit and a good Spring Festival.
　　34、新年好，兄弟，忙碌了一年，好好歇歇吧！祝你来年鸿运当头，福星高照。
　　Happy New Year, brother, busy for a year, have a good rest! Good luck and good luck in the coming year.
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